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Voorzitter ANV Camperland 

Beste leden, 
 
De winter staat alweer voor de deur en 
dat merk je aan de eerste nachtvorst die 
op het moment dat ik dit voorwoord 
schrijf, de eerste mensen heeft verrast in 
het verkeer, een vergeten buitenkraan of 
een kwetsbare plant die naar binnen had 
gemoeten. Een jaar is maar zo weer 
voorbij... 
Toch zullen we ons 2020 blijven 
herinneren als een bijzonder jaar, door 
zaken en gebeurtenissen die 
onomkeerbaar bleken te zijn. 
Natuurlijk voor u, de leden van ANV 
Camperland, waren er de jaarlijkse 
mooie gebeurtenissen in het voorjaar: 
het vee de wei in of weidevogels die hun 
eerst ei leggen, kuikens die uitkomen. 
Ook de vele vrijwilligers die genieten van 
de vogels en het veldwerk. En natuurlijk 
de koninklijke onderscheiding die onze, 
inmiddels oud-voorzitter Jan van der 
Weerd mocht ontvangen voor o.a. zijn 
inzet voor de ANV en het Collectief. 
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Maar andere gebeurtenissen laten 
diepere sporen achter. Natuurlijk, de 
Corona crisis raakt velen van ons;  

 
wellicht uw gezondheid of die van 
familieleden of economisch. 
Dat we op 5 mei het bericht kregen dat 
‘onze’ Joop was overleden aan de 
complicaties van zijn Corona besmetting 
heeft ons diep geraakt. Maar is vooral 
voor zijn vrouw Tiny, kinderen, 
kleinkinderen en naaste familie een 
tragische gebeurtenis. 
Voor ons allen was Joop een belangrijke 
schakel in de opbouw van de ANV. Als 
bestuurslid, maar vooral als weidevogel 
coördinator en vrijwilliger met zijn 
ongelofelijke inzet voor de weidevogels. 
Graag ging hij ‘s morgens heel vroeg het 
veld in om soms pas ‘s avonds laat 
voldaan terug te keren naar huis. We zijn 
hem veel dank verschuldigd! 
 
Met de aanstelling van Freddie Aalberts 
als junior weidevogel coördinator heeft 
de ANV een zeer gedreven en 
gepassioneerde weidevogelbeschermer 
binnen gehaald. Inmiddels hebben 
enkelen van u Freddie al op het erf 
gehad. Hij zal zich in deze nieuwsbrief 
nader voorstellen. De aanstelling was 
bedoeld als versterking van ons team, 
maar... met Stefan van de Weg en Wim 
Baër zijn we helaas nog erg krap bemenst 
en moeten we ons de komende periode 
bezinnen hoe we alle werkzaamheden 
voor 2021 kunnen gaan invullen. 
 
Het jaar 2020 stond ook in het teken van 
de nodige bestuurswisselingen. Per 1 juni 
mocht ik de voorzittershamer (ook 
digitaal) overnemen van Jan van der 
Weerd. Met zijn aftreden als voorzitter / 
bestuurslid kwam voor Jan ook een einde 
aan zijn voorzitterschap van het 
Collectief. Onze vicevoorzitter Cor Pierik 
mocht hem in oktober opvolgen als 
voorzitter van het Collectief. We zijn 



zeer content dat Cor deze uitdaging 
aangegaan is. In deze nieuwsbrief kunt u 
lezen dat Cor al behoorlijk ingewerkt is in 
zijn nieuwe functie. Hij zal u in deze 
nieuwsbrief meenemen in de actuele 
ontwikkelingen. 
We wensen Cor veel succes. 
 
Het afscheid van Jan van der Weerd 
verloopt door de Coronacrisis anders dan 
anders. Graag hadden we Jan in het 
zonnetje gezet en overstelpt met lovende 
woorden voor zijn inzet en 
betrokkenheid, woorden die hij verdiend. 
Maar wat in het vat zit verzuurd niet en 
we zullen t.z.t. alsnog op gepaste wijze 
afscheid van hem nemen. 
 
In april hebben we geen 
voorjaarsvergadering kunnen houden, 
maar een digitale Algemene 
Ledenvergadering georganiseerd. Middels 
de digitale ALV hebben we 
verantwoording afgelegd over het jaar 
2019. Als leden hebt u twee weken de 
tijd gehad om bezwaren tegen het 
vaststellen van het jaarverslag en de 
financiële verantwoording in te dienen. 
Er zijn geen bezwaren binnengekomen en 
daarmee zijn de jaarstukken goedgekeurd 
en vastgesteld. Namens het bestuur wil ik 
u dan ook graag bedanken voor het in ons 
gestelde vertrouwen. 
 
Zo ook nu; een digitale 
najaarsvergadering ‘verpakt’ in een 
uitvoerige nieuwsbrief. 
In deze nieuwsbrief brengen we u op de 
hoogte van het reilen en zeilen van onze 
ANV, weidevogel- en landschapsbeheer. 
Bijdrages van Jan, Henk, Marius, Klaas-
Jan, Wilke, Cor, Freddie, Gerrie en Wim 
staan garant voor de nodige informatie 
zoals u in een normale fysieke 
vergadering van ons gewend bent. En 
natuurlijk is er de gelegenheid om vragen 
te stellen, dat kunt u schriftelijk doen bij 
onze secretaris. 
 
Nog een laatste punt: onze 
bestuurssecretaris Stefan is volgend jaar 
aftredend en niet herkiesbaar. Gelukkig 
blijft hij wel het nodige veldwerk 
verrichten. 

Kent u of bent u iemand die het 
secretariaat ambieert, laat het ons 
weten. 
 
Graag wens ik u namens het bestuur veel 
leesplezier, een goede gezondheid, fijne 
feestdagen en een goede jaarwisseling. 
 
Henk Selles, voorzitter. 
 

Voorzitter Collectief 

Al twee maanden voorzitter 

Na 2 maanden voorzitterschap van het 

Collectief wil ik graag enkele eerste 

ervaringen met jullie delen. In zeker 4 

vergaderingen hoorde ik voorbij komen 

dat er wel “erg veel op ons afkomt”. En 

dat gaat verder dan aanpassingen in het 

agrarisch natuurbeheer. Het collectief 

denkt onder andere mee over nieuwe 

GLB-pilots, predatieonderzoek, de 

veenweidevisie Overijssel, het 

Stikstofdossier, de inzet van NPI-gelden 

(Niet productieve Investeringen) en een 

Deltaplan Agrarisch Waterbeheer. Het 

meedenken is vooral vergaderwerk, maar 

vaak rollen hier acties uit en worden 

plannen en projectaanvragen geschreven. 

Dit zijn vaak tijdrovende processen ook in 

de sfeer van afstemming met andere 

organisaties. 

Los van deze activiteiten gaat het 

bestaande werk van de veldcoördinatoren 

en de organisatie ook gewoon door. Zo 

zijn de plas drassen gecontroleerd en in 

kaart gebracht, zo zijn er 28 

optimalisatiekaarten gemaakt die 

aangeven waar uitbreidingen van 

agrarisch beheer het meest zinvol is, zo 

wordt er opnieuw geïnvesteerd in drones 

en vangkooien voor vossen. Tot zover 

even een opsomming van activiteiten. 

Het is mooi werk, maar zinloos werk 

zonder de inspanningen van 

landbeheerders en boeren. Uiteindelijk 

moet het allemaal in het veld gebeuren. 

In alle gesprekken en projectaanvragen 

wil ik dit steeds benadrukken. 

Cor Pierik 



   

Gehonoreerde aanvragen Niet 

Productieve Investeringen (NPI) 

NPI 1 (2019-2021) 

In 2019 is er vanuit de drie Overijsselse 

collectieven een succesvolle aanvraag 

gedaan voor verschillende 

inrichtingsmaatregelen die de 

weidevogelkerngebieden versterken. Het 

gros van de maatregelen binnen NPI 1, 

waaronder de aanleg van plas drassen, de 

aanschaf van pompen, de aanschaf van 

een drone en verschillende vossenvallen 

zijn reeds uitgevoerd. Zo zijn in de 

IJsseldelta negen nieuwe plas drassen 

gerealiseerd in de afgelopen twee 

seizoenen. Deze winter wordt de laatste 

plasdras uit deze regeling gerealiseerd. 

NPI 2 (2020-2022) 

Eind oktober jl. is de nieuwe, wederom 

gezamenlijke, aanvraag voor 

inrichtingsmaatregelen gehonoreerd. Dat 

houdt in dat er binnen Overijssel opnieuw 

veel inrichtingsmaatregelen genomen 

kunnen worden ten behoeve van de 

weidevogels, zoals o.a. de aanleg van 

plas drassen, de aanschaf van pompen 

voor het bevloeien van kruidenrijk 

grasland, het weghalen van verstorende 

bomen en de aanschaf van 

rastermateriaal. Binnen NPI 2 zijn voor 

de IJsseldelta de volgende maatregelen 

begroot: 

- Er zijn zeven nieuwe plas drassen 

voorzien. Vier plas drassen hebben een 

omvang van circa 0,5 ha, drie plas 

drassen hebben een omvang van 0,5-1 ha.  

- Op 30 locaties worden kruidenrijke 

graslandpercelen met laagtes bevloeid 

om hier plaatselijk de waterstanden te 

verhogen.  

- Kansrijke, reeds enigszins verschraalde 

percelen kruidenrijk grasland worden aan 

de randen ingezaaid of doorgezaaid met 

een kruidenrijk mengsel. In totaal gaat 

het hierbij om 21 ha rand.-Om de  

 

openheid te versterken en daarmee 

predatie tegen te gaan worden in 

Roebolligerhoek twintig bomen gekapt. 

-Er wordt hoogwaterpeil gerealiseerd in 

een deel van het voor ANLb begrensde 

gebied Jutjesriet (ca 40 ha). Naast het 

realiseren van het hoogwaterpeil en 

plasdras wordt ook hier een mengsel voor 

kruidenrijk grasland in-/doorgezaaid. 

-Voor predatiebestrijding is 1,5 km raster 

begroot en 4 rasters om individuele 

nesten uit te rasteren, uiteraard inclusief 

stroomklokken. 

- Door het Collectief NW Overijssel zijn 

voor alle boeren (150 voor de ANV) ter 

bevestiging van de deelname aan het 

ANLb, bordjes aangeschaft welke bij het 

erf kunnen worden geplaatst  

 

 

 

 

 

 

 



De voorbereidingen van de uitvoering van 

de 1e lichting maatregelen binnen deze 

beschikking worden momenteel getroffen 

met als doel om een mooie start te 

maken voor het komende broedseizoen. 

Onze coördinatoren begeleiden de 

uitvoering van de maatregelen. Mocht u 

interesse hebben in bovenstaande 

inrichtingsmaatregelen neem dan contact 

op met uw weidevogel coördinator.   

 

Agrarisch Natuur en Landschapsbeheer  

Inmiddels zijn in de onder deze regeling 

al meer dan 150 deelnemers gebracht. De 

IJsseldelta vormt een uitermate 

belangrijk gebied in Nederland voor met 

name de grutto. Bij de deelnemers ligt 

ruim 1.000 ha onder beheer en zijn 39 

plas dras gebieden gecreëerd. 

 

Uitbreidingsmogelijkheden beheer 2021 

De voorbereidingen voor komend seizoen 

(beheerjaar 2021) zijn inmiddels gestart. 

Er is nog (beperkt) budget beschikbaar 

om op kansrijke locaties in de 

kerngebieden extra beheer af te sluiten 

voor 2021. Daarbij is er een sterke 

voorkeur voor maatregelen die het 

leefgebied voor de weidevogelkuikens 

verbeterd, waaronder watermaatregelen 

(plasdras, hoog waterpeil), kruidenrijk 

grasland en extensief- of voorweiden. 

Voor de belangrijke kerngebieden zijn 

zogenaamde optimalisatiekaarten 

opgesteld. Op deze kaarten staan de 

bekende weidevogelterritoria, het 

huidige beheer, de verstoringsbronnen en 

de kansrijke zoekgebieden voor 

uitbreiding of aanpassing vermeld. 

Hieruit komt naar voren dat binnen 

verschillende weidevogelkerngebieden 

reeds mooie beheermozaïeken zijn 

ontstaan. In vrijwel alle kerngebieden 

zijn nog echter nog wensen om het 

weidevogelbeheer te optimaliseren. De 

veld coördinatoren zullen hiervoor de 

komende tijd veel deelnemers (en niet 

deelnemers) benaderen om in gesprek te 

gaan over de wensen en mogelijkheden.  

  

ANLb vanaf 2022 

Het is inmiddels vrijwel zeker dat het 

ANLb met een jaar verlengd wordt (t/m 

beheerjaar 2022). Dat betekent dat 2021 

een belangrijk jaar wordt, waarin niet 

alleen de verlenging van het beheer voor 

2022 georganiseerd moet worden, maar 

ook voorzichtig vooruitgekeken wordt 

naar het eventuele nieuwe stelsel van 

agrarisch natuurbeheer per 1 januari 

2023. Het collectief bereidt de komende 

maanden de noodzakelijke stappen en 

randvoorwaarden voor de verlenging voor 

beheerjaar 2022 voor. Zodra hier meer 

duidelijk over is komen we er bij u op 

terug.  

 

Lucratieve landbouw en een walhalla 

voor weidevogels 

Hoe mooi is het als boerenbedrijven een 

goede boterham kunnen verdienen en 

ook de populatie weidevogels weer gaat 

groeien. Als nieuwe voorzitter van het 

Collectief Noordwest Overijssel heb ik 

het voorrecht om in deze nieuwsbrief te 

mogen vooruitblikken. Waarschijnlijk zijn 

er weinig momenten aan te wijzen in de 

Nederlandse landbouwgeschiedenis waar  

zoveel uitdagingen en dossiers op 

keukentafels lagen bij boeren dan nu. 

Het gaat vaak over stikstof, 

bodemvruchtbaarheid, gezondheid, 

broeikasgassen, biodiversiteit, 

kringlopen, klimaatverandering, 

zonneweides en windmolens. Hierbij 

spelen altijd de vragen over de ‘echte 

prijs’, verdienmodellen, de 

volhoudbaarheid en de natuur een rol. 

Verder zijn er nogal wat mensen die 

meer ruimte willen voor wonen, werken, 

reizen en recreëren. Ook willen 

sommigen meer aandacht voor het 

welzijn van dieren, gezondheid en 

duurzame voedingsmiddelen. Al snel kom 



je tot de conclusie dat niet alles kan in 

dit kleine land. Kortom, we moeten 

keuzes maken. Kiezen is voor veel 

beleidsmakers en bestuurders 

buitengewoon lastig. Ze krijgen dan bijna 

altijd te maken met voor- en 

tegenstanders. Dat is lastig. Om deze 

redenen wordt er te vaak gekoerst op de 

ervaringen uit het verleden. Voor de 

innovatieve en kennisintensieve 

Nederlandse landbouw moeten er echter 

ook nieuwe wegen worden bewandeld. 

Voor een toekomstbestendige lucratieve 

landbouw moeten er nieuwe 

verdienmodellen en 

samenwerkingsverbanden komen. Voor 

het bevorderen van de biodiversiteit, 

moet bijvoorbeeld gesleuteld worden aan 

de leefomgeving voor de grutto. Als je in 

Nederland kiest voor ‘alles’, kies je 

feitelijk niet. Daarom wil ik me de 

komende jaren sterk maken voor een 

daadkrachtig Collectief, dat goed 

samenwerkt met de Agrarische 

Natuurverengingen. Een Collectief dat 

ook de samenwerking zoekt met andere 

gebiedspartijen en duidelijke keuzes 

maakt. Zo kun je in een specifiek gebied 

niet kiezen voor de grutto en de vos. Zo 

kun je ook niet kiezen voor windmolens 

en de weidsheid in de polder. Laten we 

met elkaar op basis van feiten keuzes 

maken die goed zijn voor een 

toekomstgerichte landbouw en 

leefgebieden waarin weidevogels zich 

voelen als vissen in het water. Dit 

betekent sowieso dat de natuurprestaties 

die boeren leveren gewaardeerd moeten 

worden. Niet alleen in mooie woorden 

maar ook in euro’s. 

Cor Pierik 

 

Groen Blauwe Diensten 

Voor dit onderdeel was het in de 

uitvoering een zeer lastig jaar. De 

minimale afstand is vaak lastig te 

hanteren. We hebben ervoor gekozen om 

zo veel mogelijk in groepjes van twee 

man te werken. 

Aan de singels van Seveningen hebben we 

als gevolg van lichamelijke beperkingen 

van beide gecertificeerde zagers geen 

onderhoud kunnen plegen. 

De kolk van voorheen mevr. Roetman is 

verkocht. De nieuwe eigenaar heeft het 

contract overgenomen en zal zelf in het 

onderhoud voorzien. 

De provincie heeft ervoor gekozen het 

onderhouds – en monitoringscontract op 

de nestkasten voor de ringmus en de 

steenuil nog met 10 jaar te verlengen. De 

resultaten op dit compensatie project 

zijn, zoals ook in de afgelopen jaren is 

gebleken, goed. 

Het onderhoud op de ANV kolk aan de 

Hogeweg te Kamperveen is geheel 

afgewerkt. De randen zijn gemaaid, de 

wilgen geknot en de eenden korven zijn 

weer in opslag voor het volgende seizoen. 

De kolk met zijn natuurlijke begroeiing 

vormt een steeds mooier 

landschapselement in haar omgeving.  

 

Foto Hans Demmers  

Langs de Buitendijks weg te Kampen 

worden binnen kort nieuwe ruigte stroken 

aangelegd. Tevens zal een dubbele 

heesterrij  met o.a. meidoorn langs een 

opgang naar het rietmoeras worden 

geplaatst. Beide maatregelen vinden 

plaats t.b.v. het habitat voor de steenuil. 

 

 

 



Weidevogel compensatie 

Inmiddels loopt het compensatieproject 

van de provincie voor de weidevogels 

i.v.m. de aanleg van de bypass al weer 

een aantal jaren. De resultaten zijn 

goed. In het voorjaar werden bij de 

gecontracteerde boeren zeer veel 

weidevogels waargenomen. Helaas, en de 

droogte zal hiervan de oorzaak zijn 

geweest, zijn niet alle paren tot broeden 

gekomen. Door de ANV werd een extra 

pomp ingezet om een voedselrijk plas 

dras te creëren.  De resultaten op 

succesvolle broedsels vielen op zich hier 

niet tegen. 

Naast de provincie diende ook de 

gemeente Kampen nog te compenseren 

voor het verdwijnen van habitat van 

(rode lijst) weidevogels i.v.m. de 

geplande aanleg van het Reevedorp naast 

de bypass. Inmiddels zijn hiervoor een 

tweetal contracten gesloten. 

De verbreding van de N307 (Roggebot – 

Kampen) en het vierbaans maken van een 

deel van de N50 vormen wederom een 

aanslag op de weidevogels. De ANV is 

momenteel in gesprek met de overheden 

over de nodige maatregelen. 

Ganzen 

Momenteel zijn er alweer veel ganzen in 
het land. Als u komende winter 
vraatschade van enige omvang op uw 
percelen constateert, t.w. meer dan 250 
euro, dan is het beter het op tijd aan te 
vragen. Want de aanvraag procedure is er 
het afgelopen jaar niet eenvoudiger op 
gemaakt. De aanvraag kosten van 300 
euro krijgt u terug als er voldoende 
schade is geconstateerd. Iedere 6 jaar 
wordt het ganzenbeleid door de provincie 
opnieuw bekeken en dat is nu weer het 
geval. De provincie Overijssel is nu bezig 
met het programma Verkenning nieuw 
ganzen beleid. Er wordt nu gekeken of er 
rustgebieden en  winterrustgebieden 
moeten komen. De natura 2000 gebieden 
worden hier ook in mee genomen. Het 
kan wel maart/april 2021 worden voordat 
hier meer duidelijkheid over zal komen. 

Iedere jachthouder in ons gebied heeft 
een machtiging om ganzeneieren te 
mogen schudden. Die mag hij ook 
verstrekken aan de grond gebruiker om 
zelf ook ganzeneieren te schudden. Bij 
vragen hierover kunt u altijd terecht bij 
uw eigen jachthouder. 

De provincie Overijssel heeft recent 

iemand aangetrokken (Dhr. Talma) die 

het faunabeleid moet gaan vormgeven. 

Dhr. Talma is in het verleden intensief 

betrokken geweest bij het Friese 

ganzenbeleid. De komende tijd zullen er 

gesprekken met de steakholders worden 

gevoerd om ieders gedachten uit te 

wisselen. LTO probeert vanuit het 

landbouwbelang samen met o.a. het NMV 

een voorkeur te ontwikkelen. Gekeken 

wordt naar haalbaarheid, draagvlak en 

naar het uiteindelijk doel. De populatie 

moet omlaag. Ook uit de gegevens van 

BIJ 12 blijkt dat de schadevergoedingen 

elk jaar hoger worden. Verder 

constateert men ook dat schades steeds 

meer worden aangericht door de grauwe 

gans i.p.v. de kolgans. 
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Weidevogels 

Resultaten 2020 

De resultaten van 2020 zijn voor ons niet 

geheel duidelijk. Door het wegvallen van 

Joop Beens aan het begin van het 

broedseizoen en vervolgens zijn er nog 2 

vrijwilligers overleden, is het ons niet 

meer gelukt om alle vogels goed 

gemonitord te krijgen.  



De signalen die ons bereikten waren dat 

de voorjaarstand van de broedparen 

redelijk gelijk waren met die van 2019. 

Echter was er veel predatie waardoor er 

op veel plekken weinig jonge vogels 

vliegvlug zijn geworden. Dit is ook het 

landelijke beeld over 2020 en niet 

specifiek voor de IJsseldelta.   

 

Inschrijving 2021 

Inmiddels is de inschrijving voor volgend 

jaar gestart. Er is nog een beperkte 

ruimte om uit te breiden in het beheer. 

Eventuele wensen in nieuw beheer of 

wijzigingen in het huidige beheer, kunt u 

aan ons doorgeven. Alle wensen worden 

geïnventariseerd en het collectief zal 

vervolgens bepalen welke wensen 

doorgang kunnen vinden in verband met 

het beperkte budget. 

  

Onderzoek predatie 

Vanuit de collectieven en de FBE is er 

druk gezet op de mogelijkheid van 

bestrijding van de steenmarter. Dit kan 

echter alleen voor elkaar worden 

gekregen als er voldoende onderbouwing 

is. Daarom zal er in het voorjaar van 2021 

in 3 weidevogelgebieden in de Provincie 

onderzoek worden gedaan naar de 

predatie door de steenmarter.  

 

Functioneren Plasdras 

Plas drassen zijn van groot belang voor 

het goed functioneren van een 

weidevogelgebied. Niet alle plas drassen 

functioneren even goed. Wat maakt dat 

een plasdras veel vogels aantrekt, terwijl 

dat bij andere plas drassen niet het geval 

is ? De afgelopen jaren hebben we met de 

deelnemers de nodige ervaring opgedaan 

op gebied van plas drassen over de 

aanleg en inrichting, maar ook over het 

beheer. We hebben gemerkt, dat niet 

alle plas drassen even goed functioneren. 

Soms is het lastig om het water vast te 

houden, andere keren is de begroeiing te 

dicht. Ook zijn er plas drassen die 

geschikt lijken, maar desondanks geen 

vogels aantrekken. 

De komende tijd onderzoekt het 

Collectief welke factoren van belang zijn 

voor een goed functionerende plasdras. 

Hierbij gaat het Collectief van alle plas 

drassen in het werkgebied van het 

Collectief de aanwezige gegevens op een 

rij zetten. Dit zijn bijvoorbeeld de 

resultaten van de schouw en gegevens 

van de aantallen van vogels. Ook gaat het 

Collectief in gesprek met experts op 

gebied van plas drassen. Hiermee hopen 

we erachter te komen welke factoren van 

belang zijn voor een goed functionerende 

plasdras. 

 

Nieuw bestuurslid Freddie Aalbers 

steld zich voor 

Beste Camperlanders, 

Jarenlang zijn de werkzaamheden rond 

de weidevogels geweldig geregeld door 

Joop Beens. Helaas moest er naast Stefan 

van de Weg een extra weidevogel 

coördinator gezocht worden, want het 

mocht voor Joop niet meer zo wezen, de 

covid eist zijn zware tol. Helaas.  

En nu ik dit schrijf wordt het weer 

spannend voor veel mensen. Toch gaat 

het leven door en willen we de 

weidevogels die Joop zo aan het hart 

gingen blijven steunen en zo mogelijk 

uitbreiden. Tot mijn vreugde en 

verrassing ben ik benoemd om samen met 

Stefan die taak op ons te nemen. 

Ik ben Freddie Aalberts woon 

Cellemuiden 37,  8061RT te Hasselt 



 

Ik ben melkveehouder en liefhebber van 

weidevogels. Om jullie van dienst te 

kunnen zijn zal ik flink aan de bak 

moeten zeker op het gebied van ICT. 

Er is altijd veel aandacht geweest voor de 

broedperiode van de weide vogels, door 

de bekende middelen zoals: uitgestelde 

maaidata, zoeken en beschermen van 

nesten. De laatste tijd komt de 

opgroeiperiode van de kuikensmeer in de 

belangstelling. Rond 1 juni zijn veel 

percelen gemaaid en kaal, andere 

percelen lang gras en ruig. Beide minder 

geschikt voor opgroeiend kuikens. In 

combinatie met de vele predatoren vaak 

rampzalig.  Dus u kunt verwachten dat ik 

u ga lastig vallen met “Voorweiden” 

Voor u wil ik ook goed bereikbaar zijn. Ik 

heb tel.nr. 0630349813 en u kunt mailen 

naar : 

f.g.aalberts@collectiefnoordwestoverijsse

l.nl 

Ik hoop u/jullie uiteraard op gepaste 

afstand te ontmoeten en spreek de wens 

uit dat het een vogelrijke samenwerking 

mag worden 

Hartelijke Groet, Freddie Aalberts 

 

Legselkaarten 

Heeft u nog legselkaarten , graag 
opsturen naar F.G. Aalberts Cellemuiden 
37 8061 RT Hasselt. 

Voor ons goed om te weten waar de 
nesten liggen, als beheer moet worden 
aangepast.  

Beheer 

Bent u nog niet benaderd door Stefan of 
Freddie en u wilt nog iets aan het beheer 
veranderen meldt u dan, gaan we 
kijken wat er mogelijk is. 

Er komen weer nieuwe dras/plas pompen 
bij. Ook om kruidenrijk grasland te 
bevloeien. Er is  een kruiden mengsel 
besteld om randen in te zaaien, of met 
de strokendoorzaaimachine door te 
zaaien bedoeld voor kruidenrijk grasland. 

Denk nog een na of voorweiden niet bij u 
past, u geeft dan de pullen/kuikens extra 
overlevingskansen. 

Predatie 

Er is 1.5 km raster en 4  rasters om 
nesten uit te rasteren aangeschaft. Die 
kunnen we dan ook maar beter 
gebruiken, u kunt zich melden. 

Belangrijker is het dat de FBE/WBE 
volgend jaar gaat onderzoeken met         
€ 65.000 van de provincie Overijssel of de 
steenmarter zo groot probleem is dat het 
bestreden mag worden. 

 

Foto: Ecopedia.be 

Ook hebben ze de verwachting dat 
vangkooien voor kraaien onder 
voorwaarden weer mogelijk wordt. 
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Financiën 

De financiële administratie over 2019 is 

afgesloten. We hebben het jaar met een 

positief resultaat kunnen afsluiten. De 

kosten die we als vereniging hebben 

gemaakt, waren iets hoger als begroot. 

Dit was met name in de uitvoering van 

het agrarisch natuurbeheer in de vorm 

van het plaatsen van en onderhouden van 

de plas dras pompen. Voor de begroting 

van 2020 hebben we het huidige 

kostenniveau doorgezet. Op het hogere 

kosten niveau stonden ook meer 

inkomsten tegenover die met name door 

het Collectief Noordwest Overijssel aan 

ons vergoed worden voor de uitvoering 

van het ANLb. We hebben in overleg met 

het collectief inmiddels goede afspraken 

over de vergoedingen op de verschillende 

onderdelen die onze vereniging nodig 

heeft om goed te kunnen functioneren. In 

de begroting voor 2020 zijn deze 

verwerkt.  

Bij de schriftelijke gehouden 

Voorjaarsvergadering heb ik u inzage 

gegeven in de financiële stukken welke 

we normaliter op de vergadering zouden 

hebben behandeld. 

De controle door de kascommissie heeft 

plaatsgevonden op 13 juli en de 

administratie is kritisch doorgenomen 

door de heren Jan Bernard van Ittersum 

en Henri van der Weerd. Middels haar 

goedkeuring bevestigd door het tekenen 

van de stukken, heeft de kascommissie 

décharge verleend aan het bestuur over 

het jaar 2019 

 

Gebiedscooperatie 

Erfcoach IJsseldelta tot en met 2021 

In het buitengebied van de gemeenten 

Kampen, Zwolle en Zwartewaterland is 

een erfcoach voor u actief. In het 

afgelopen jaar zijn circa 30 erfeigenaren 

geholpen bij het verder vormgeven van 

hun plannen op het erf of is 

eenvoudigweg een luisterend oor 

geboden. Onderwerpen die langskomen 

zijn onder andere bedrijfsontwikkeling en 

-beëindiging, landschap & biodiversiteit, 

duurzaamheid, wonen op erf en sociale 

vraagstukken. De inzet van de coach 

wordt afgestemd op de wensen van de 

erfeigenaar, op opgave en planning. De 

erfcoach is beschikbaar voor agrarisch 

ondernemers, particulieren met een erf 

in het buitengebied en particulieren die 

verhuizen naar het buitengebied.  

De inzet van de erfcoach is een initiatief 

van de provincie Overijssel en is 

recentelijk verlengd tot en met 2021. 

Wilt u graag met de erfcoach in de 

IJsseldelta in gesprek over de toekomst 

van uw bedrijf en erf, neem dan contact 

op met Jan-Olaf Tjabringa  (06-27095640 

– info@gcijsseldelta.nl) of kijk op 

www.gcijsseldelta/nl/erfcoach 

 

Groene Loper IJsseldelta 2.0 is gestart 

De Gebiedscoöperatie IJsseldelta is 

gestart met de Groene Loper IJsseldelta 

2.0. Het project heeft als doel bewoners 

en bedrijven te betrekken bij natuur, 

landschap en biodiversiteit in hun eigen 

leefomgeving. Tijdens een eerdere ronde 

is onder andere bijgedragen aan de 

aanleg van natuurlijke speeltuinen, de 

aanplant van bomen, het zaaien van 

bloemen, het plaatsen van 

informatieborden over het landschap en 

de aanschaf van verrekijkers om met 

schoolkinderen weidevogels te kijken. 

De Gebiedscoöperatie IJsseldelta roept 

bewoners en bedrijven op om nieuwe 

voorstellen in te dienen die bijdragen aan 
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biodiversiteit en een meer groene 

leefomgeving. De voorstellen kunnen tot 

1 december 2020 ingediend wordt bij de 

coöperatie door het aanvraagformulier in 

te vullen. Deze is te vinden via 

www.gcijsseldelta.nl. Naast het 

aanvragen van een financiële bijdrage, 

kunnen initiatiefnemers ook gebruik 

maken van het netwerk en de kennis van 

de Gebiedscoöperatie IJsseldelta.     

De Groene Loper IJsseldelta 2.0 wordt 

gefinancierd met bijdragen van de 

gemeenten Kampen, Zwolle en 

Zwartewaterland en het Prins Bernard 

Cultuurfonds.  

 

 

Verenigingszaken  

In 2019 zijn er 13 nieuwe leden 

bijgekomen en hebben 5 leden opgezegd. 

Tot zover in 2020, 7 aanmeldingen en 7 

afmeldingen. Het leden aantal van onze 

vereniging staat momenteel op 222. 

 

Lid worden van de vereniging. 

Met het lidmaatschap ondersteunt u onze 

activiteiten en wordt u op de hoogte 

gehouden door nieuwsbrieven en 

ledenvergaderingen. De contributie 

bedraagt € 25 per jaar. Het 

aanmeldingsformulier kunt u aanvragen 

bij onze secretaris Stefan van de Weg of 

via info@anv-camperland.nl. 

Deelnemers van het ANLB zijn leden van 

het collectief en daarmee ook lid van de 

ANV. 

Het is zeer belangrijk dat wij de 

gegevens van onze leden actueel kunnen 

houden. Indien in de toekomst uw 

bankrekening, post of e-mail adres 

wijzigt verzoeken wij u dit ook even door 

te geven aan de secretaris of via 

info@anv-camperland.nl. 

Wij vragen uitdrukkelijk uw aandacht 

hiervoor. Nog steeds komt het regelmatig 

voor dat post en email onbestelbaar 

terugkomt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bestuur: 

Henk Selles, voorzitter 06-11305939 

Stefan van de Weg, secretaris 06-19844966 

Klaas Jan Bruins, penningmeester 06-10482089 

Cor Pierik, vice voorzitter en secretaris 038-3856826 

 

Leden en portefeuille verdeling: 

Weidevogelcie: Stefan van de Weg 06-19844966  

                        Freddie Aalberts 06-30349813 

Groen Blauwe Diensten: Marius Gunnink 06-37286074 

Pompen plas dras: Marius Gunnink 06-37286074 

Gebiedscoöperatie IJsseldelta en Gebiedsraad Nationaal 

Landschap: Wilke Gunnink 038-3446282 

Collectief NW Overijssel: Cor Pierik 038-3856826 

Webmaster, Klaas Jan Bruins 06-10482089  

Vertegenwoordiging LTO: Gerrie Kok 038-3446291 

Ondersteuning en advisering: Wim Baër 06-22023019
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